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 Forældrerepræsentanter: 

Niels Bjørn Warring 

(Formand) 

Daniel Schjerning  

Mette Kjær Petersen  

Rie Neumann 

Mike Normann Budek 

Jesper Zacho 

Lars Eierdal 

 

Eksterne repræsentanter:  

 

Suppleanter: 

Nynne Helms Grandjean  

 

Elever:  

 

Medarbejdere:  

Hanna Jönsson 

Lise Raymond 

 

Skoleledelse: 

Pernille Holmberg 

Maria Buch og Bjarke 

Holm (gæster) 

Anders Kjærgaard Dahl 

 

Afbud:  

Daniel & Jesper 

Hanna, Maria, Bjarke 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mødele

der 

   Referent: Anders 
 

 



Niels 

Ca. tid Pkt   Referat        

17.00  0 Godkendelse af 

dagsordenen 

 

Dagsordenen er godkendt 

17.00 1 Konstituering af 

skolebestyrelsen  

 

Drøftelse af mulige 

eksterne 

repræsentanter 

 

 

 

 

 

 

Godkendelse af 

møderækken 

Niels fortsætter som formand og 

Mette som næstformand. Begge 

vælges uden modkandidater. 

 

Vi har haft repræsentanter fra 

Himmelev Gymnasium og ZBC, 

og erfaringerne fra dette 

samarbejde har været godt. 

Der er opbakning til at forsøge at 

finde repræsentanter fra 

ungdomsuddannelserne. Det 

opleves at give mening. 

 

Der efterlyses en arbejdsdag/et 

seminar. Forslaget om dette blev 

på et tidligere møde debatteret 

og et alternativ blev, at man 

kunne forlænge et af de 

planlagte møder og på den 

måde imødekomme ønsket. 

 

Bestyrelsen vender tilbage til 

ønsket på et senere møde. 

17.10 2 Skolebestyrelsens 

opgaver 

Skolebestyrelsen har en 

forretningsorden, der ligger på 

skolens hjemmeside. 

Forretningsordenen fremsendes til 

medlemmerne snarest. 

 

Der er et ønske om, at punkterne 

motiveres i dagsordenen, og ikke 

kun fremgår som en 

punktoverskrift 

 

Der ligger et fælles 

skolebestyrelsesmøde for alle for 

alle forældrebestyrelser 10/10 kl. 

17:00 – 19:00 



 

Niels giver eksempler på, hvilke 

arbejdsopgaver/områder 

skolebestyrelsen kan arbejde 

med. 

Det understreges, der er 

tavshedspligt i forhold til 

møderne, og at skolebestyrelsen 

ikke behandler personale- eller 

personale relaterede sager. 

 

Der er et ønske forsat at kunne 

møde ressourcepersoner fra 

skolen på bestyrelsesmøderne, 

for derved at kunne komme 

tættere på praksis og få dem til 

at fortælle om deres virkelighed 

på skolen. 

 

17.30 3. Det kommende arbejde 

med principper 

Bestyrelsen skal føre tilsyn med 

skolen. Dette skal bl.a. ske ved at 

udarbejde principper for skolen. 

 

Det er ved udarbejdelse af 

principper vigtigt, de bliver 

retningsanvisende i stedet for 

detailstyrende.  

 

Principperne skal være på 

skolens hjemmeside. 

 

Der er udsendt en liste over 

mængden af principper. 

Der er lavet en prioritering af, 

hvilke principper der skal 

revideres, og hvilke der skal 

bortfalde. 

Nynne har et Excel-ark med et 

større overblik, der blev 

udarbejdet sammen med Sigurd. 

Pernille undersøger, om Sigurd 

kan sende det til hende.  

 

Mette, vores nye sekretær, bliver 

det samlende led i forhold til 

kommunikation af bestyrelsens 



beslutninger og principper, og 

samtidig også bliver den, der 

sikrer kommunikation til 

bestyrelsens medlemmer. 

 

Det foreslås, der udarbejdes en 

skabelon, der kan anvendes på 

alle principper. Det vil give en 

metode, der gør arbejdet og 

læsbarheden bedre. 

 

Bestyrelsen foretager på et 

tidspunkt en prioritering af, hvilke 

principper det er vigtigst at 

arbejde med først. 

Bestyrelsen prioriterer revisionen 

af principperne på det udvidede 

møde d. 8. oktober pba. af 

udvalgets oplæg. Nynne er også 

med i dette udvalg 

 

Det besluttes, at oktober-mødet 

udvides til at vare fra 17:00 – 

20:30.  

Skolen sørger for sandwich 

 

Der nedsættes et udvalg 

bestående af Pernille, Mette & 

Lars, der lavet et oplæg til 

mødet. Pernille finder en dato for 

planlægningsmøde og indkalder. 

  

17.50 4. Fejring af skolens 

fødselsdag 

 

Skolen fylder officielt år den 16/9. 

det er en mandag, og derfor har 

vi flyttet fejringen til den 19/9. 

Hver afdeling har fået to årtier, 

de skal arbejde med. Ud fra 

årtierne skal årgangene lave 

noget, der kan vises for 

forældrene. 

Tanken er at minimere 

salgstanken mest muligt således, 

at besøget ikke kommer til at 

handle om at stå i kø for at købe 

noget, men i stedet handler om 

at se, hvad eleverne har 



produceret. 

 

Arrangementet er fra 16:30 – 

19:15 

16:30 – 17:15 - Spisning i klasserne 

af medbragt mad. 

17:15 – 17:45 - Fælles 

programpunkt udendørs 

17:45 – 19:15 - Årgangenes 

produkter og aktiviteter fremvises. 

19:15 - Tak for i dag 

 

Planen er, der laves et 

program/en oversigt, der kan 

tilgås vha. QR-koder. 

Elever/lærere står for dette. 

 

Det blev debatteret, om 

trivselsrådene skulle have en rolle 

i forhold til fødselsdagen, men 

umiddelbart er det bestyrelses 

vurdering, trivselsrådene ikke vil 

begræde ikke at skulle stå for 

diverse aktiviteter. 

 

Mange gode, spændende og 

nye ideer og koncepter for 

skolefester/fødselsdage blev 

debatteret, og kan eventuelt 

tages op igen på et senere 

tidspunkt for herefter danne 

grundlag for et koncept. 

 

18.10 5. Evaluering af 

mobilpolitikken 

 

Mobilpolitikken blev indført ved 

begyndelsen af sidste skoleår, og 

det blev lovet eleverne, 

politikken skulle evalueres efter 

efterårsferien. Evalueringen er 

blevet udskudt flere gange, og er 

derfor et punkt på dagsordenen 

igen. En survey har været 

foreslået men blev vurderet 

vanskelig at gennemføre. 



Det foreslås, trivselsrådene tager 

det op på det kommende 

forældremøde. Bestyrelsen 

udarbejder nogle konkrete 

spørgsmål, der skal debatteres 

på forældremøderne. 

Trivselsrådene samler op på 

debatterne og melder tilbage til 

bestyrelsen. 

Skolen er ansvarlig for evaluering 

med hhv. elever og personale. 

Mette og Niels er på opgaven. 

18.30 6. Orientering om skolens 

økonomi 

Pernille har konstateret, skolen 

har ved en fejl fået 

økonomitildeling til flere klasser 

end vi reelt har.  

Følgende reguleringer finder sted 

i 2024: 

Øget klassetildeling:-300.000kr. 

Udgifter til specialundervisning: -

400.000kr. 

Leasingaftale: Endnu ikke 

færdigbetalt: -250.000kr i 2024 

 

Pernille og Kate arbejder på et 

budget i balance. 

18.45 7. Øvrige 

orienteringspunkter 

Trafikforsøget rundt om skolen er 

blevet gjort permanent.  

Umiddelbart vurderet har det 

været en succes. 

Elevrådet er på vej, og eleverne 

vælges snarest. Der forventes, 

elevrådsrepræsentanterne 



deltager på kommende 

skolebestyrelsesmøde. 

Et nyt tiltag i år er, at lærerne skal 

være i alle klasser 7:50 for at tage 

imod eleverne.  

Maria, der er leder i SFO’en, har 

opsagt sin stilling ved udgangen 

af september måned. Hun ønsker 

ikke længere at være leder, og 

søger andre veje. 

 

Pernille overtager ledelsesdelen i 

sfo’en i den periode, der vil 

være, frem til der bliver ansat en 

ny leder. 

Forventningen er at ansætte en 

pædagogisk leder for indskoling 

(pt. 0.kl.) og SFO. 

Der bliver inden så længe lavet 

et stillingsopslag i forhold til 

stillingen, og efterfølgende 

nedsat et bredt funderet 

ansættelsesudvalg. 

 8. Evt. og punkter til 

kommende møder 

Det kunne være interessant at 

kigge på trivselsundersøgelsen 

på et kommende møde.  

 

Niels Warring     Pernille Holmberg 

Formand for skolebestyrelsen    Skoleleder  
 


